
Alison Dupré

•  29 jaar
•  Woont samen met Thomas
•  Volgde in januari Tina op in het BCSD
•   Nacht-woonbegeleider bij vzw Eindelijk

“De afgelopen jaren werkte ik in het OCMW-
rusthuis van Dendermonde als zorgkundige. 
Intussen ben ik aan de slag bij VZW Eindelijk 
in Buggenhout als nacht-woonbegeleider. Bij 
beide jobs ging ik om met persoonlijke en 
gevoelige dossiers en was ik gebonden door 
het beroepsgeheim. Die verantwoordelijkheid 
schrikt me dus zeker niet af, integendeel. 
Mijn achtergrond in de sociale sector zal nog 
goed van pas komen”, weet Alison.

“Bij het nemen van moeilijke beslissingen hou 
ik steeds rekening met de aard van situatie, 
alle aanwezige randgegevens en de gevolgen 
van de uiteindelijke keuze. Dat is ook de 
aanpak die ik wil toepassen in het Bijzonder 
Comité: een correcte en menselijke oplossing 
zoeken voor onze inwoners die in moeilijke 
omstandigheden leven.”

Tamara Bogaerts

•  43 jaar
•  Woont al tien jaar samen met Kemal
•  Plusmama van Nino en Renzo
•   Werkt als trade Marketeer bij GB 

Foods in Puurs

“Ik ben een geboren en getogen 
Buggenhoutenaar, afkomstig uit 
het Minneveld. Je kan mij gerust 
omschrijven als een enorm bezige 
bij”, vertelt Tamara. “Niet alleen was 
ik lid van verschillende plaatselijke 
sportverenigingen en een jeugd-
beweging, ik ben ook enkele jaren 
voorzitter geweest van de ouderraad 
van basisschool ’t Sprinkhaantje. 
Daar stond ik mee aan de wieg van 
de jaarlijkse spaghettizwier en ben 
ik actief lid in mijn Wijkcomité.”

“Als fiere inwoner wil ik dat Buggen-
hout het gezellige dorp blijft waar 
het fijn wonen, schoolgaan, sporten 

en ontspannen is. Daarvoor wil ik 
me inzetten in de gemeenteraad. Een 
goed woonaanbod en het verster-
ken van onze troeven zoals open 
ruimte en bossen zijn voor mij dan 
ook prioriteiten. Ons dorpscentrum 
moet aantrekkelijk zijn om er gezel-
lig en veilig te komen wandelen en 
winkelen, met een mooi aanbod aan 
handelszaken.”

“Ik heb met volle overtuiging 
gekozen voor het project van de 
N-VA. Niet alleen heeft de partij 
een duidelijke visie op wat er moet 
veranderen in Buggenhout, het is 
ook een groep van gemotiveerde 
en gedreven mensen met een sterke 
samenhang en gezellige sfeer. In de 
gemeenteraad sta ik voor een posi-
tieve, maar kritische oppositie. Ik 
ben vrij nieuw in de politiek, maar 
mensen die mij kennen, weten dat ik 
er altijd 100 procent voor ga. Onze 
inwoners kunnen op mij rekenen”, 
besluit Tamara.

Nieuwe gezichten bij N-VA Buggenhout 

Onze N-VA-fractie is 2021 gestart met 
nieuwe krachten. Zo vervangt Alison 
Dupré de zeer gewaardeerde Tina D’Heer 
in het Bijzonder Comité voor de Sociale 
Dienst (de vroegere OCMW-raad) en 
legde Tamara Bogaerts de eed af als 
kersvers gemeenteraadslid, na het 
afscheid van Jean-Pierre Willems. 
We stellen onze jonge gemotiveerde 
leden graag aan u voor.
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Situatie Kerkstraat blijft zorgwekkend
In mei 2020 werd de Kerkstraat zonder overleg met de handelaars 
eenrichtingsverkeer gemaakt. Bovenop het omzetverlies door de 
coronapandemie werden onze zelfstandigen geconfronteerd met een 
verkeerssituatie die de bereikbaarheid van de winkels sterk beperkt.

Intussen zijn we bijna een jaar later, en is er helaas nog niet veel beter-
schap. Op vraag van N-VA-gemeenteraadslid Wim Mommaers beloofde 
de schepen alvast een betere opvolging van de verkeerssignalisatie en 
meer communicatie met de handelaars. 

Relanceplan nodig
Voor de N-VA staat het vast dat er werk moet gemaakt worden van een 
compleet relanceplan om onze lokale economie er weer bovenop te 
helpen. Dat moet een absolute prioriteit zijn voor het gemeentebestuur.

Verkeersveiligheid prioriteit 
voor de meerderheid? 
Afgelopen zomer maande Sylva Bogaerts het 
gemeentebestuur aan om het verkeersplateau in 
de Kasteelstraat aan te pakken. Er werd toen wat 
oplapwerk geleverd, maar zoals verwacht zijn er nu 
alweer putten in. Na blijvend aandringen van Sylva 
wordt het hele verkeersplateau nu opnieuw onder 
handen genomen. Hopelijk wordt er nu geen half 
werk meer geleverd.

Ook in de Reigersweg 
blijft de meerderheid 
de problemen voor zich 
uitschuiven. Zo is het 
hemeltergend dat dé 
fietsverbinding tussen 
Mechelen en Dender-
monde zo slecht verlicht 
is. Er is nood aan zeker 
drie vaste led-verlich-
tingspunten om de 
veiligheid van fietsers op 
het traject drastisch te 
verhogen.

Oude verlichting vervangen
De meerderheid wil eerst de plaatsen in Buggenhout 
met oude verlichting vervangen door 
ledverlichting. Er zal pas vanaf 2023 
gekeken worden wat er haalbaar is 
in de Reigersweg. Wat ons betreft 
mag er gerust wat meer ambi-
tie zijn om te zorgen voor een 
verkeersveilig Buggenhout.

Ward Vranken
Gemeenteraadslid

Sylva Bogaerts
Gemeenteraadslid

Meer bos voor Vlaanderen!
De Vlaamse Regering is vastberaden om 4.000 hectare extra 
bos te realiseren tegen 2024. Minister van Natuur Zuhal 
Demir lanceerde daarom verschillende oproepen om gronden 
te bebossen. 

Met de eerste oproep kunnen gemeentebesturen 75 procent 
van het aankoopbedrag gesubsidieerd krijgen als er minimaal 
25 jaar lang een bos wordt gerealiseerd. De tweede oproep 
stimuleert grondeigenaars om (een deel van) hun percelen te 
bebossen en voorziet daarvoor een subsidie van 2,50 euro per 
vierkante meter.

Omdat ook de gemeente Buggenhout de ambitie heeft om 
zoveel mogelijk bomen te planten, vroeg N-VA-
-gemeenteraadslid Ward Vranken naar 
concrete acties. Zo zal het recent geplante 
Keerpuntbos worden uitgebreid met een 
tweede fase. Ook andere percelen in Op-
dorp, de Kruisbaan en de Dreef staan 
nog op de planning. Samen gaan we 
voor een groener Buggenhout en 
Vlaanderen.

Wim Mommaers
Gemeenteraadslid

buggenhout@n-va.be
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Leegstand in onze gemeente aanpakken
In 2019 keurde de Buggenhoutse gemeenteraad het opstellen van een leegstandsregister unaniem goed. Dat register, met alle 
leegstaande gebouwen en woningen, is een onmisbaar instrument in de strijd tegen leegstand en verkrotting.

Op de gemeenteraad van februari moest de bevoegde schepen op vraag van N-VA-
gemeenteraadslid Wim Mommaers echter toegeven dat het register voor 2020 niet 
werd opgemaakt.

Onze N-VA-fractie wil dan ook garanties dat de leegstand in Buggenhout vanaf 
2021 echt wordt aangepakt, eventueel via intercommunale DDS. De opbrengsten 
van de leegstandsheffing moeten gebruikt worden voor een stimulerend beleid: 
nieuwe handelaars aantrekken en van de Kerkstraat opnieuw een bruisende winkelstraat maken.

Jean-Pierre Willems
Gemeenteraadslid
Jean-Pierre Willems

Ook onze inwoners worden betrokken bij de opmaak van het beleidsplan. Heb je zelf suggesties over het aantal parkeerplaatsen per 
appartement, het aantal bouwlagen, de afbakening van het kernwinkelhart, de bescherming van het landelijk karakter of andere zaken? 
Geef gerust een seintje via ward.vranken@n-va.be. 

Ruimtelijk beleidsplan op komst
Bouwplannen worden ook in Buggenhout beoordeeld door de 
gemeentelijke dienst stedenbouw. Voor de beoordeling van de 
beeldbepalende bouwwerken, wil de gemeente een beroep te doen 
op een kwaliteitskamer met experten. Deze experten moeten 
de kwaliteit van onder meer appartementsgebouwen en nieuwe 
verkavelingen bewaken.

Omdat de experten beleidskaders nodig hebben om hun beoordeling 
op te baseren, pleit N-VA-gemeenteraadslid Ward Vranken ervoor 
om snel werk te maken van een ruimtelijk beleidsplan. Met een 
dergelijk plan kan de gemeente tot op straatniveau bepalen wat waar 
nog gebouwd mag worden en welke bouwaanvragen zeker niet 
vergund zullen raken.

Er zal een studiebureau aangesteld worden om dit verder te ontwikkelen. 
Het plan moet na twee jaar consequent toegepast kunnen worden.

Jean-Pierre Willems stopt als gemeenteraadslid
Jean-Pierre Willems, gemeenteraadslid en in de vorige legislatuur nog gemeenteraadsvoorzitter, stelt 
na vij� ig jaar politieke inzet voor de Vlaamse ontvoogding zijn mandaat ter beschikking van de partij.

Jean-Pierre werd in 1971 voorzitter van de Volksunie in faciliteitengemeente Kraainem. Hij was er ook 
gemeenteraadslid. Na zijn verhuis naar Buggenhout werd hij ook hier voorzitter van de Volksunie. 
Jean-Pierre was jarenlang actief achter de schermen als arrondissementeel voorzitter, partijraadslid en 
partijbestuurslid.

Het vuur voor politiek is vijftig jaar lang niet afgezwakt. Deze bestuursperiode toonde hij zich als een 
scherp oppositielid in de gemeenteraad. Zijn motto: ‘Ik doe aan politiek om te geven‘ heeft hij al die 
jaren consequent uitgestraald. Ook nu kiest hij voor de toekomst door zijn mandaat door te geven 
aan Tamara Bogaerts.

Jean-Pierre blijft wel actief binnen onze afdeling als penningmeester. 
Wij danken hem bijzonder hartelijk voor al die jaren niet aflatende inzet.

Bedankt 

Jean-Pierre!

www.n-va.be/buggenhout
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Stroop uw mouw op en laat u prikken

Voor uzelf en voor 
6,5 miljoen Vlamingen

Het voorbije jaar hebben we met z’n allen alles in de strijd gegooid 
om het coronavirus in te dijken: lockdowns, avondklok, bubbels, 
beperkte knuffelcontacten. Nu zijn we klaar om het virus effectief te 
verslaan. Daar is slechts één doeltreffend middel voor: vaccinatie. 

Hoe meer mensen gevaccineerd zijn, hoe groter de groeps-
immuniteit. En hoe sneller we de poorten van onze samenleving 
kunnen openzwieren. Onze naasten opnieuw omarmen. Genieten 
van een terrasje. Elkaar begroeten op de werkvloer.

Nu is het aan ons
Vaccins hebben in de loop van de geschiedenis tal van besmet-
telijke ziekten uit onze huizen gehouden. Dat zal ook lukken met 
corona, als we ons met zoveel mogelijk laten vaccineren. 

Duizenden zorgverleners hebben zich de voorbije maanden ont-
zettend hard ingezet voor de vele slachtoffers van corona, vaak 
met gevaar voor hun eigen gezondheid. Nu is het aan ons om de 
mouwen op te stropen. Letterlijk. Voor onszelf en voor 6,5 miljoen 
Vlamingen. 

Op www.laatjevaccineren.be vindt u alle informatie over uw 
vaccinatie. Waar, wanneer en alle andere praktische afspraken. 

NIEUW-VLAAMSE ALLIANTIE

Vaccinatie is hét succesnummer van de geneeskunde. Dankzij vaccinatie roeiden 
we onder meer de pokken uit. En het is met vaccinaties dat we ook corona moeten 
aanpakken. Laat u dus inenten tegen Covid-19. Bescherm uzelf, uw familie en de 
6,5 miljoen andere Vlamingen”

Louis Ide, nationaal secretaris N-VA, arts en infectiecontrolespecialist AZ Jan Palfijn

Al langer dan een jaar strijden onze zorgverleners tegen het 
coronavirus. Nu is het aan ons. Door ons massaal te laten 
vaccineren, kunnen we terugkeren naar ons normale leven. 
Daar snakken we met z’n allen naar.”

Kathleen Depoorter, Kamerlid

Al langer dan een jaar strijden onze zorgverleners tegen het 
coronavirus. Nu is het aan ons. Door ons massaal te laten 
vaccineren, kunnen we terugkeren naar ons normale leven. 

014229


